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 הכספים ועדת

, דנה אשר בכנסת הכספים ועדת של ישיבתה נמשכה כמעט תמימים יומיים במשך. בכנסת שלנו השבוע גם היה זה
 .השונים הממשלה למשרדי כספים תובהעבר ,הנוכחית בכנסת אחת הפעמים האחרונות ב כנראה
 היו עבורנו אולם, בהרחבה והסערות הדיונים את סיקרו אשר התקשורת באמצעי לראות היה אפשר מהישיבות חלקים

 טוב הסוף. ועוד התחבורה משרד, להתיישבות החטיבה תקציבי  אישור על להיאבק צריכים היינו שבהם יומיים אלה
 הפיתוח להמשך שלנו תבתכניו להמשיך  נוכל כיצד לראות מצפים ואנו שוחררו מהתקציבים חלק שכן, לפחות בינתיים

 .4112 שנת לתוך והצמיחה
 
 

 מאתיים מינוס
 שעבר חמישי ביום התקיים, תחומים גווןימב ,להרצאה דקות 6, ומרתקות קצרצרות הרצאות עשר –" מאתיים מינוס"

 מטרהב, כשנתיים לפני הוקם וקליטה צעירים' מח מנהלת – דולב ברקן יעל מנהלת אותו פורוםה .צעירים פורום בהובלת
 היטב מורגשת המצוינת הקבוצה של הנוכחות. ובעמק בקהילות שלהם ומעורבות עשייה ולפתח צעירים יוזמות לקדם

 .בעמק בעשייה
. האולם את ומלאו ברגליים הצביעו האזור ותושבי, (כשנה לפני התקיים הראשון האירוע) זה מסוג השני האירוע זהו

 !שלנו לצעירים הכבוד כל .ומרתקות מצחיקות, גשותמר, השראה מעוררות היו הקצרצרות ההרצאות
 
 

 מרתון חצי
 מרתון בחצי ישראל באליפות חלק השנה לקחו רצים 2,111 מעל

 אופניים רוכבי במירוץ השתתפו הרצים מלבד. בארץ ביותר הגדול
 המניין מן שלא רצים ,הרצים לצד ברכיבה המסלול את עשו אשר
 בני, תאומים מתל ק"העמ ינתמכ תלמידי, לומטריםיק 11 רצו אשר

, הרצים של וחברים משפחה בני של רבות מאות ועוד מהעמק הנוער
 ארגנו המירוץ את .בעמק המרהיבים האירועים לאחד הגיעו שרא

 ודני ספורטה מחלקת מנהל פשחור אלעד רבה בהצלחה והובילו
 פעילויות בשלל בהיקפו ביותר והגדול שיא אירוע זהו. פירדמן

 שעוזרים רבים מתנדבים לו ושותפים, המעיינות עמקב הספורט
 ישובים, מפעלים, המועצה תושבי, ובמהלכו למירוץ בהכנות
 . ועובדים

 לסרטון המירוץ
 
 

 דמוגרפי מיפוי
 מתכננת, כהן טובי ידי על העמק מישובי אחד לכל דמוגרפית תחזית יתובני מיפוי תהליך נערך האחרונה השנה במהלך

 תוצרי. בישובים קהילתי חוסן מיפוי תהליך במועצה קהילתי לפיתוח היחידהו ד"צמ מחלקת ערכו, במקביל. ואזורים ערים
 שוביותיוי ריותאזו עבודה תכניות לבניית חשוב מאוד וכלי בסיס מהווים מהם העולות המגמות וניתוח מיפוייםה שני

 חשיבה לתהליך והוזמנו ,שובםיבי שנערכו המיפויים לתוצרי הקהילות הנהלות נחשפו' א ביום שנערך במפגש. כאחד
 מחויבות על והעידה מרשימה תהיהי הנציגות. ישוביה והצמחת לקידום העבודה דרכי על המועצה צוות םע משותף ודיון

 .בקהילות והתפתחות צמיחה לקידום
 

 וםתר עמק
 שלישי ביום שהתקיים ,העמק חולים בבית הסרטן לחולי הקרנות מכון הקמת למען ההתרמה ביום חלק לקחנו אנחנו גם

 בבית החשוב המכון להקמת יכולתו פ"ע אחד כל ותרמו לקריאה נענו מפעלים וארגונים, תושבים, מפעלים .רגע כל ברדיו
 . שלנו האזורי החולים

 
 
 

https://www.youtube.com/watch?v=uc5q0GKlKS4&feature=youtu.be
https://www.youtube.com/watch?v=uc5q0GKlKS4&feature=youtu.be


 

 

 
 

 בכנסת החקלאית השדולה יום
 מנהל – דקו ציון.  בכנסת החקלאית השדולה יום התקיים שני ביום
 הפיתוח את ת הכלכלהוועד בפני הציג האזורית המועצה של פ"המו

 ובכך בעמק המיושם חממות חימום לצורך השמש אנרגיית לקליטת
 המצע  פיתוח אתו ,סביבתי זיהום ומונע לחקלאים וחשמל דלק חוסך

  נהנו הנוכחים .בעמק בגידולים למהפכה שהביא בחממות המנותק
 תוך ונעלמו מהעמק עימו שהביא 'אנברה'ה תמר ארגזי  שלושתמ

 שלהם הפעילות את הציגו' רגבים' פרויקט תלמידי גם. ספורות דקות
 .אליהו בשדה המדרש בית גם וכך באזור

 
 

 דתית מועצה
 חגיגית בישיבה החדשה הדתית המועצה מליאת אושרה, אמש

 המועצה מזכיר בתפקיד שימש אשר מירדנה מנחם יוסי. תומרגש
 והוא, הדתית המועצה ר"יו לתפקיד נבחר רבות שנים במשך הדתית
 זה בתפקיד שימש אשר אליהו משדה שטרית אבינועם את מחליף

 הרבנים ובראשם הנוכחים. במסירות ובהצלחה רבה רבות שנים
 את בירכו אזואלוס שלמה והרב רוזנפלד שלמה הרב האזוריים

 מצוינת עבודה על לשניהם הודו כולם. הנכנס זה ואת היוצא ר"היו
 את שהנגישה מצליחה דתית מועצה בניית על, השנים כל לאורך

, כאחד וחילוניים דתיים, והיישובים התושבים לכל הדת שירותי
 המועצה במליאת . החדשה בדרכו הצלחה מהם אחד לכל ואיחלו
 במליאת החברה הראשונה האישה שהיא ממסילות מתן נורית וביניהם מהישובים םנציגי יושבים הנבחרת הדתית

 .המעיינות עמק הדתית המועצה
 
 

 הרך בגיל מעיינות גלבוע
 אשר אבירן אפרת של לבקשתה מעיינות גלבוע הכדורסל מועדון נרתם הגנים לילדי בריא חיים אורח פרויקט במסגרת

 לחמישה מגיע הכדורסל מאמן – גולדמן איתי. ספורטיבית פעילות שעת ויעביר הילדים לגני שיכנס מורה - מאמן חיפשה
 .לשבוע אחת הגן לילדי גופנית פעילות ומעביר במושבים גנים

 
 

 המחול כנס
 תלמידות מגיעות אליו הכנס של 93 – ה שנתו זוהי. שלנו למחול במרכז אתמול התקיים שפירא יאיר ש"ע המחול כנס

 ברחבי שבע בת אנסמבל רקדני ידי על מקצועיות סדנאות התקיימו היום במהלך. הארץ רחבי מכל מאולפנים למחול
. מצטיינים לרקדנים פרסים הוענקו כשבמהלכו בקימרון שנה כבכל התקיים הסיום מופע. האולפנים של והופעות, העמק

לק בעשייה מקצועית אנו שמחים לארח כול שנה את הכנס החשוב הזה שנותן הזדמנות לרקדניות שלנו לקחת ח
 .בארץ שורה הראשונהמהולתושבים לצפות במופע מחול 

 
 

 ב"הנצי בעין מה נשמע
קיבוץ שיתופי שלו , שמענו על קיבוץ חזק ויציב. ב כדי לשמוע מה נשמע בישוב"הבוקר נפגשנו עם הנהלת קיבוץ עין הנצי

בנייה , עוסקים בצמיחה דמוגרפית ב"ין הנציעב. ענפי חקלאות מגוונים ומפעל פלציב שהוא מפעל מצליח בארץ ובעולם
שיצוינו שנה לישוב  01השנה הקרובה עומדת בסימן . לצד השקעה גדולה ברווחת החברים, וקליטת משפחות צעירות

  .בשלל אירועים לקהילה ולסביבתה
 

 ,שבת שלום
 יורם קרין

 ראש המועצה


